
Zápis zo zasafb,utia Komisie Životné/lO prostredia, výstavby a územné/lO plánovania, konaného dňa
29.10.2015 o 17:00 Itod. v zasadačke Obecného úradu Jaslovské Bohunice.

Prítomní členovia komisie: Ing. Bokor L., Ing. Pekár V., Ing. Varga M., Čapkovič V., Ing. Kiripolský P.
Ospravedlnený člen komisie: --
Pracovník obecného úradu: --
Prizvaní hostia: starostka Krajčovičová B., Gula P.

Program rokovania:

l. Návrhy komisie do rozpočtu obce na rok 2016.
2. Rôzne:

Klubovňa s prístreškom pre potreby tenisového klubu - poúdenie predložených variantov
Oboznámenie sa s navrhovanými kapitálovými výdavkami obce na rok 2016

K bodu:

1. Návrhy komisie do rozpočtu obce na rok 2016

Komisia navrhuje, aby do rozpočtu obce boli zaradené nasledujúce akcie:

• Osadiť na cestu pred obecný úrad spomarovací ostrovček a na chodník do MŠ osadiť
zábradlie obmedzujúce vybehnutie detí z MŠ na cestu. Osadením spomarovacieho
ostrovčeka sa výrazne zvýši bezpečnosť na tejto ceste, nakoľko pred objektmi: ODJednota,
MŠ a obecný úrad je značný pohyb osôb a je tu veľké riziko vzniku nehody.

• Vypracovať projekt, ktorý by zabránil/obmedzil usadzovanie kalu v meandri Blavy, nakoľko
súčasná situácia je veľmi nepriaznivá a permanentne dochádza k usadzovaniu kalu v koryte
meandru a taktiež v rybníku.

• Navrhnúť a zrealizovať na cintoríne v Jaslovciach informačnú tabuľu s rozpisom hrobových
miest.

• Navrhnúť a zrealizovať výsadbu zelene okolo Zariadenia pre seniorov Bohunka.

• Doplniť smetné nádoby v obci, najmä na miestach so zvýšeným pohybom osôb.

• Navrhnúť a zrealizovať v spolupráci s vedením ZŠobnovu vnútorných priestorov tejto ZŠ.

Hlasovanie: za: 5 (Bokor, Čapkovič, Varga, Pekár, Kiripolský)

proti: O

zdržal sa: O
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2. Rôzne:

Klubovňa s prístreškom pre potreby tenisového klubu.

Na komisiu boli predložené na posúdenie tri varianty riešenia objektu .Klubovňa s prístreškom pre

potreby tenisového klubu" s predbežným odhadom ceny na realizáciu. Variant Č. 1 do 30 000 €,
variant Č. 2 do 40 000 € a variant Č. 3 do 60 000 €o

Komisia odporúča vypracovať PD pre variant Č. 2 a realizovať tento variant Č. 2 v uvedenej sume do

40000 e.

Hlasovanie: za: 5 (Bokor, Pekár, Čapkovič, Kiripolský, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

Multifunkčné ihrisko (klzisko) - na komisiu bol predložený návrh na realizáciu multifunkčného ihriska,

ktoré by bolo možné v zimných mesiacoch využívať aj ako klzisko. Rozmery tohto ihriska sú 26x54m.

Komisia opätovne posudzovala projekt multifunkčného ihriska 26x54m s technológiou, kde

odhadovaná cena realizácie je 450000 € a odporúča zrealizovať lacnejší variant multifunkčného

ihriska (menšie rozmery a bez technológie na chladenie).

Hlasovanie: za: S (Bokor, Pekár, Čapkovič, Kiripolský, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

Komisia sa oboznámila s navrhovanými kapitálovými výdavkami obce na rok 2016 .

.....................................................
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Ľ. Bokor - predseda komisie P, výstavby a územného plánovania
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